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Abstract

Predictive maintenance (PdM) has emerged as a pivotal strategy in the oil and gas in-
dustry, aiming to enhance operational efficiency and minimize unplanned downtime. This
thesis investigates the implementation of PAM using Machine Learning techniques at the
Hassi Messaoud oil wells. By analyzing current maintenance practices, collecting relevant
data, and developing predictive models, this study evaluates the effectiveness of PdM in
predicting equipment failures and optimizing maintenance schedules. The findings demon-
strate significant improvements in cost savings, operational efficiency, and reliability com-
pared to traditional maintenance methods. Practical recommendations for the implemen-
tation of PdM in the oil industry are also provided. Keywords— PdM  Keywords—

Machine Learning Keywords— oil and gas
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Résumé

La maintenance prédictive (PdM) est devenue une stratégie essentielle dans I'industrie pétroliere
et gaziere, visant a améliorer l'efficacité opérationnelle et a minimiser les temps d’arrét im-
prévus. Cette thése examine la mise en ceuvre les techniques d’Apprentissage Automatique de
PdM dans les puits de pétrole de Hassi Messaoud. En analysant les pratiques de maintenance
actuelles, en collectant des données pertinentes et en développant des modeles prédictifs, cette
étude évalue lefficacité de la PAM dans la prédiction des défaillances des équipements et 1opti-
misation des calendriers de maintenance. Les résultats montrent des améliorations significatives
en termes d’économies de cofits, d’efficacité opérationnelle et de fiabilité par rapport aux méth-
odes de maintenance traditionnelles. Des recommandations pratiques pour la mise en ceuvre de
la PAM dans lindustrie pétroliére sont également fournies. Keywords— La maintenance

prédictive,modeles prédictifs,I’industrie pétroliere et gaziere,Apprentissage Automatique



	Table Of Contents
	List of Figures
	List of Tables

